
Kære Urbanister, 

 

Jeg tror på, at det er nu, vi for alvor bygger Urbania. Det vil jeg meget gerne bidrage til - både med 

den faglighed, jeg i forvejen har, men også med at opbygge den ekspertise, vi har brug for.  

Derfor stiller jeg op som suppleant til bestyrelsen. Siden 2015 har jeg været lektor (eller på 

nydansk "Associate Professor") i datalogi på IT Universitet i København. 

Min akademiske karriere har bragt mig rundt til mange forskellige steder i verden som Los Alamos i 

USA, Aarhus, München i Tyskland og Zürich i Schweiz. 

Jeg er opvokset i Tyskland 8 km fra byen Würzburg ved floden Main, hvor mine forældre stadig bor 

i dag. Det er blevet fuldstændig naturligt for mig at tale dansk, tysk og engelsk i lige dele i min 

hverdag. 

Mvh 

Riko Jacob 


